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ACTA NÚM. 108  
 
 

Assistents: 
Aguilera Ávila, José 
Ariño Carmona, Joaquín 
Branchadell Gallo, Albert 
Cussó Segura, Xavier 
Espunya Prat, Maria Carme 
Expósito Rico, Trinidad 
Farrés Vicén, Jaume 
Feliu Martínez, Laura 
Fernandez Mostaza, Esther (Substituta) 
Freixas Alas, Margarita 
Gairin Sallán, Joaquín 
Gispert Pellicer, Carles  
Hernández Sánchez, Jordi 
Martin Gambín, Domènec 
Martín Ibañez, Maite 
Montesinos Andrade, Juan 
Morgado Bernal, Ignasi 
Navarro  Pastor, José Blas 
Palma Rosanes, Alba 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 19 de 
setembre de 2018, es reuneixen a la sala de 
juntes del Rectorat i sota la presidència del 
vicerector d’Economia i de Campus, Carles 
Gispert Pellicer, els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
S’ha excusat d’assistir a la reunió Anna Matas Prat. No hi assisteixen Maria Carme Espunya Prat,  
Nil Homedes Busquets i Daniel Martí Tubau.  
  
Hi assisteix, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia. 
 
Hi actua, com a secretària, Immaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia  
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus. 
3. Aprovació de la resolució de la convocatòria per a l’adquisició i renovació d’equipament de 

laboratoris i altres espais docents especialitzats per a l’any 2018. 
4. Informació de la distribució de romanents UAB per a inversions docents 2018. 
5. Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 d’agost de 2018 
6. Relació de les licitacions i pròrrogues amb despesa de pressupost genèric pluriennal amb 

pressupost base de licitació fins a 200.000€ (IVA exclòs) del primer semestre de 2018. 
7. Informació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 

7.1 Pròrroga dels serveis d’assistència sanitària d’atenció primària, odontologia, psicologia, 
psiquiatria, ginecologia i de recepció central en el Servei Assistencial de Salut. 

7.2 Acord Marc pel subministrament de material fungible i petit equipament de laboratori. 
8 Assumptes de tràmit, 
9 Torn obert de paraules 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

 
Els membres de la Comissió aproven, per assentiment, l’acta de la sessió del dia 27 de juny de 
2018. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus 
 
El president dona la benvinguda als assistents d’aquesta comissió. Comença la intervenció  
informant sobre la situació del finançament de la UAB per part de la Generalitat de Catalunya. Diu 
que en aquests moments hi ha una gran incertesa i les perspectives de futur malauradament no són 
gaire millors. Comenta que  hi ha una sensació de provisionalitat en la direcció general d’universitats 
i que la capacitat d’influència del director General  d’Universitats per obtenir més finançament és 
molt limitada. A més a més, durant l’acte d’inauguració del curs  2018-2019 el president de la 
Generalitat de Catalunya també va transmetre aquest sensació  d’incertesa  durant  el seu discurs.  
 
El president continua dient que durant el mes de setembre està previst convocar una reunió amb 
els representants de la Universitat de Barcelona (UB) i de la Universitat Politècnica de Barcelona 
(UPC), es a dir les universitats que no varen signar l’Acord Marc de finançament,  per tal de sol·licitar 
una reunió amb la Direcció General d’Universitats (DGU)  per comentar el finançament de les tres 
universitats conjuntament. Acaba aquest punt dient que es necessari continuar treballant  per 
aconseguir  més recursos. 
 
Tot seguit passa a informar que a la darrera sessió del Consell de Govern es va aprovar el model 
de distribució descentralitzat de pressupost per a centres i departaments, diu que hi ha un 
compromís per revisar els coeficients d’especificitat cada dos anys  i que ja s’ha començat a establir 
els criteris d’establiment de la despesa docent. La intenció de l’equip de govern és poder revisar-los 
durat aquest mandat.  
 
Així mateix, comenta als assistents que s’està treballant en la modificació de l’actual  model de 
càrrecs acadèmics de direcció i de gestió, diu que quan tingui un documents més definit el 
presentarà a aquesta comissió per al seu debat i preveu que podria ser abans que finalitzés aquest 
any. El president comenta que els principals punts de reforma sobre els que es treballa són: 
 

- Les competències dels coordinadors de titulació  
- Redefinició i canvi en els incentius 
- Criteris de distribució pel que fa als departaments. 

 
El vicerector vol insistir en el fet que es tracta d’una revisió del model per millorar-lo i no d’una 
reforma integral del mateix. 
 
A continuació, comenta que també s’està pensant en la reforma del  model de finançament dels 
màsters, és un encàrrec de la pròpia rectora  que va manifestar al darrer Consell de Govern  i vol 
que el debat s’iniciï al si d’aquesta comissió, per això vol obrir un debat sobre aquest tema perquè 
els assistents puguin comentar quins aspectes consideren que poden ser objecte de millora i quines 
propostes fan. El vicerector diu que des del seu punt de vista el debat  es podria  iniciar  sobre si el 
model de finançament dels màsters vigent és insuficient  i, per tant, el que cal es buscar més 
recursos  o bé si el que s’ha de fer és modificar la normativa vigent. 
 
A continuació el vicerector obre un torn de debat sobre aquest punt i els assistents, entre d’altres, 
manifesten les opinions i comentaris següents: 
 

- En general els assistents agraeixen al vicerector l’oportunitat de debatre sobre aquest 
matèria. 
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- Es comenta que cal revisar el model de distribució dels  estudis de màster, perquè el  que 
està vigent és vell i darrerament aquest tipus d’estudis han pres molta importància a les 
universitats.  Diuen que altres universitats, com la UB, tenen un model  de finançament més 
favorable  i és per aquest motiu pel qual molts màsters interuniversitaris  són coordinats per 
aquesta universitat. Per això, es prefereix una reforma dirigida cap a augmentar el 
finançament  i després ja es modificarà si cal el model. 

- Es sol·licita que aquest tipus de debat també es dugui a terme amb la reforma del model de 
càrrecs acadèmics de direcció i de gestió. 

- Es diu que  caldria debatre sobre els criteris de distribució  i que haurien de tendir cap a una 
convergència amb els de grau. Així mateix,  cal tenir en compte les complexitats pròpies dels 
estudis de màster: hi ha alumnes comunitaris i extracomunitaris i entre aquests darrers hi ha 
molta diferència d’adaptació. 

- Es diu que el finançament lineal  no és necessàriament més just, sinó que cal garantir el bon 
funcionament i el creixement dels estudis de màster. Es proposa una distribució lineal  que 
garanteixi el funcionament dels estudis  i un finançament en funció de les seves especialitats: 
expectatives de creixement, filosofia de la universitat etc.. 

- Es demana que el model sigui molt clar  i amb indicadors comuns aplicables a tothom. 
- Cal tenir en compte  els recursos humans necessaris, amb les limitacions actuals de plantilla 

és difícil  incrementar l’oferta d’estudis de màster. 
- Es posa de manifest que a les facultats  experimentals no s’està finançant adequadament 

tots els crèdits. 
 
El vicerector agraeix les aportacions que han fet els assistents i en relació a les mateixes comenta 
que està d’acord amb el fet que cal incrementar l’import del finançament dels estudis de màster, 
però recorda que els recursos són limitats. Pel que fa al model de càrrecs considera que aquest és 
més transversal  i per això, l’equip de govern considera més adient analitzar  i redactar una primera 
proposta de reforma abans de comentar-la al si d’aquesta comissió.  
 
Finalitzat aquest debat el gerent pren la paraula per informar sobre l’increment retributiu 
corresponent a l’exercici 2018, diu que prèviament cal que es publiqui el corresponent decret per 
part de  la Generalitat de Catalunya que autoritzi el pagament. Recorda als assistents que l’augment 
retributiu previst és de l’1,75%, dels quals l’1,50% es farà amb efectes 1 de gener i el 0,25% restant 
amb efectes des de l’1 de juliol, també està previst un increment addicional del 0,2%, però es 
desconeix com es durà a terme. El cost d’aquest augment retributiu per a la UAB és d’uns tres 
milions d’euros i no es podrà abonar als treballadors fins que la Generalitat no emeti la corresponent 
transferència. Així mateix, comenta que durant el mes de desembre es reunirà la mesa universitària 
per debatre, entre d’altres, de la possible implementació de les 35 hores laborals  i la retribució total 
de les baixes per invalidesa temporal. 
 
 
3. Aprovació de la resolució de la convocatòria per a l’adquisició i renovació d’equipament de 

laboratoris i altres espais docents especialitzats per l’any 2018. 
 
 
El president presenta aquest punt de l’ordre del dia i recorda als assistents que durant el passat 
mes de juny es va aprovar la convocatòria, diu que s’han rebut en temps i forma les sol·licituds i que 
es van traslladar al vicerectorat de Programació Acadèmica i de Qualitat. 
 
Analitzades les sol·licituds rebudes es va detectar que algunes no s’ajustaven als requisits de la 
convocatòria i concretament s’han exclòs les que feien referència a l’adquisició de software i a la 
reforma del paviment de la sala de la facultat de Ciències de l’Educació. 
 
La resolució s’ha fet tenint els compte els criteris que estaven fixats a la convocatòria, es a  dir, 
tenint en compte el nivell de cofinançament, el nombre de crèdits matriculats i el nombre d’hores de 
docència de laboratori en relació al nombre d’hores de docència total. 
A continuació  s’ha preparat la proposta que es presenta a aquesta comissió. No obstant, s’ha 
detectat un error que afecta a la Facultat de Ciències Polítiques ja que se l’ha exclòs de la 
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convocatòria de forma incorrecta. Per  esmenar l’error, es proposa que  s’accepti la proposta 
formulada per la facultat, tot aplicant els criteris de la convocatòria. L’import resultant s’afegiria al 
pressupost de la convocatòria. 
 
Per acabar recorda que la despesa s’ha de dur a terme abans de 31 de desembre i que l’informe 
de justificació caldrà emetre’l fins al 31 de gener de 2019. 
 
Tot seguit s’obre un torn de paraules on els assistents plantegen les qüestions següents: 
 

- Es pregunta si els criteris de resolució de la convocatòria són els mateixos que es van utilitzar 
l’any passat. 

- Es demana al vicerector si s’ha fet una anàlisi del que han sol·licitat les facultats en relació 
a les seves necessitats reals. 

 
El president respon dient que els criteris aplicats són els mateixos de l’exercici anterior; pel que fa 
a l’anàlisi de les sol·licituds, comenta que les necessitats de les facultats són molt diverses, però el 
que si que s’ha dut a terme es filtrar si es adient als termes de la convocatòria. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 PRIMER. Aprovar la resolució de la convocatòria per a l’adquisició i renovació d’equipament 
de laboratoris i altres espais docents especialitzats per a l’any 2018, adjudicant els següents 
imports: 

 

FACULTAT / ESCOLA IMPORT TOTAL DE LA 
INVERSIÓ IMPORT SOL·LICITAT IMPORT ASSIGNAT 

Biociències 48.910,18 € 36.682,64 € 19.624,10 € 

Ciències 59.615,42 € 37.500,01 € 20.458,75 € 

Ciències de la Comunicació 23.501,83 € 18.801,46 € 15.393,77 € 

Ciències de l'Educació  19.376,05 € 14.532,04 € 9.114,99 € 

Dret 659,45 € 527,56 € 527,56 € 

Economia i Empresa 12.050,12 € 7.050,12 € 7.050,12 € 

Filosofia i Lletres 29.240,22 € 23.389,26 € 8.849,99 € 

Medicina 53.992,04 € 40.919,91 € 10.174,76 € 

Psicologia 10.923,52 € 8.192,64 € 8.192,64 € 

Traducció i Interpretació 20.615,38 € 15.461,54 € 5.131,53 € 

Veterinària 73.163,16 € 37.496,10 € 24.817,33 € 

Enginyeria 67.198,00 € 41.643,00 € 20.664,46 € 

 419.245,37 € 282.196,28 € 150.000,00 € 
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SEGON. Excloure, per tenir un objecte que no s’adequa a la línia d’actuació establerta a la 
convocatòria, les sol·licituds següents: 

FACULTAT / ESCOLA PROPOSTA NÚMERO  DESCRPCIÓ BREU 

Ciències de l'Educació 5 Paviment sala 

Filosofia i Lletres 2A Actualització llicència audio digital Reason 

Filosofia i Lletres 3A Llicència programari Atlas.ti 

Filosofia i Lletres 5E Llicència programari Enterprise Architect 

Medicina 5 Llicències SPSS (Base) 

Psicologia 4 Llicència E-Prime 

 

TERCER.- Fixar la data de 31 de desembre de 2018 com a termini d’execució de la despesa. 

QUART.- Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

CINQUÈ.- Comunicar els presents acords a l’Àrea d’Economia i Finances, per tal que porti a 
terme la distribució del crèdit corresponent. 

 

4. Informació de la distribució de romanents UAB per a inversions docents 2018. 
 
El president inicia la intervenció comentant que existeix un import per 300.000€ corresponent als 
romanents de l’exercici 2017 pendent d’aplicar a l’exercici de 2018. El motiu pel qual encara no s’ha 
distribuït  és degut al moment d’incertesa que patim pel que fa al finançament de la UAB per part de 
la Generalitat. 
 
A dia d’avui, els ingressos del pressupost encara no estan confirmats  pel parta del govern de la 
Generalitat, diu que si no es materialitzen es podria tancar amb dèficit. 
 
Atès aquest panorama, el president  planteja que hi ha dues opcions: 
 

- Distribuir els 350.000€ en  inversions docents. 
- Reservar aquest import i distribuir-lo l’any vinent. 

 
La primera opció té el risc que si no es confirmen la totalitat dels ingressos pressupostats, la UAB 
tancaria amb dèficit la qual cosa implicaria aplicar les previsions contingudes a la Llei 6/2001, 
Orgànica d’Universitats. 
 
Per tot això, proposa que només es distribueixi un  import de 150.000€ per destinar-ho a inversions 
docents i la quantia restant reservar-la per a l’exercici següent. 
 
A més a més recorda que la UAB ja té un dèficit acumulat d’una quantia important, que tenim aprovat 
un Pla d’Estabilització Pressupostària (PEP) i que en teoria aquest import de 350.000€ l’hauríem de 
destinar a reduir el dèficit, però d’altra banda és conscient de les necessitats dels centres en aquesta 
matèria. 
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Si s’accepta aquesta proposta, el president diu que des del vicerectorat de Programació Acadèmica 
i de Qualitat  i des del d’Economia i de Campus, conjuntament, es remetrà un mail als interessats 
on constarà els terminis  i condicions per presentar les sol·licituds,  diu que  caldrà formular una 
petició concreta i apel.la al sentit de la responsabilitat de tothom en aquest punt.  
 
Acabada la seva intervenció s’obre un torn de paraules en el qual els assistents comenten el 
següent: 
 
 

- Atès que no hi ha uns criteris fixats que siguin clars es sol·licita que dues persones membres 
d’aquesta comissió també puguin  avaluar les peticions rebudes. 

- Es sol·licita màxima transparència i informació durant tot el procediment. 
 
El vicerector diu que hi ha una certa discrecionalitat, però cal tenir una visió global  de les necessitats 
del campus, per això demana que els membres li atorguin confiança en el seu criteri de distribució. 
 
 
Els membres acorden procedir de la forma que ha proposat el vicerector. 
 
 
5. Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 d‘agost de 2018 
 
 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data de 31 d’agost  de 2018, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents.  
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
PRIMER.  Aprovar les modificacions de crèdit en  data  31  d’agost de 2018, segons document 
que s’annexa. 
 
SEGON.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia  l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
6. Relació de les licitacions i pròrrogues amb despesa de pressupost genèric pluriennal amb 

pressupost base de licitació fins a 200.000€ (IVA exclòs) del primer semestre de 2018 
 
El gerent presenta aquest punt i tot seguit comenta el document lliurat als membres, diu que hi ha 
hagut un petit error  en el mateix, però que ja s’ha esmenat. 
 
Finalitzada la intervenció obre un torn de paraules en el qual els assistents comenten el següent: 
 

- Es pregunta si la licitació per l’assessorament jurídic a la UAB inclou el cost de la defensa 
per la reclamació interposada per Societat Civil Catalana contra la Universitat. 

- Es pregunta quin és el significat del concepte “negociat sense publicitat per exclusivitat”. 
- Es demana què inclou la licitació relativa la manteniment de les instal·lacions del SAF. 

 
 

El gerent respon dient que el contracte d’assessorament jurídic no inclou la defensa contra la 
reclamació interposada per Societat Civil Catalana. A continuació explica el significat de d’un 
procediment de licitació negociat sense publicitat amb exclusivitat. Pel que fa al contracte del SAF, 
diu que inclou el manteniment tant correctiu com preventiu de les instal·lacions. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
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PRIMER. Informar favorablement  la relació de licitacions amb despesa pluriennal amb un 
pressupost base de licitació  fins a un import màxim de  200.000€  corresponents al primer 
semestre de 2018, que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest a acords al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

 

7. Informació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 
 

7.1 Pròrroga dels serveis d’assistència sanitària d’atenció primària, odontologia, psicologia, 
psiquiatria, ginecologia i de recepció central en el Servei Assistencial de Salut. 
 
 

El gerent explica als assistents el punts principals del document lliurat  als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 

 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent al  contracte número 
contractació número 67/2015 de serveis d’assistència sanitària d’atenció primària, 
odontologia, psicologia, psiquiatria, ginecologia i de recepció central en el Servei 
Assistencial de Salut de la UAB i l’existència de crèdit suficient per atendre-la, segons 
document  que s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
7.2 Acord Marc pel subministrament de material fungible i petit equipament de laboratori. 
 
El gerent explica als assistents el punts principals del document lliurat  als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 
PRIMER.  Aprovar la despesa pluriennal per a la contractació de l’acord Marc Num CONSU-
33/2018 de subministrament de material fungible i petit equipament de laboratori, segons 
document  que s’annexa. 
 
SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 
 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
 



8 
 

SEGON.- Elevar el present acord al Consell de Govern per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
TERCER. Encarregar al vicerector de Personal d’Administració i Serveis l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
QUART. Comunicar els presents acords al gerent per tal que porti a terme les mesures 
necessàries per a fer-los efectius 
 
 
 
 
8.Torn obert de paraules 
 
 
La doctora Margarita Freixas  agraeix al vicerector el debat que ha obert en matèria de finançament 
dels estudis de màster. Comenta que seria desitjable que el model de  distribució del finançament 
dels estudis de màster sigui semblant al dels estudis de grau,   demana que sigui més àgil  la forma 
en la qual arriba la informació a les facultats i departaments per a la distribució del pressupost de 
màster. 
 
Així mateix creu que el fet que el model de distribució de pressupost de grau i màster fos semblant, 
podria ajudar a crear un pressupost de funcionament pels estudis de grau i un altre pels de màster 
i evitar certes discrecionalitats. 
 
El vicerector comenta que intentarà agilitzar  tal i com ha  sol·licitat la doctora Freixa la tramesa de 
dades; pel que  fa a l’altra qüestió plantejada diu que ho analitzarà i  tindrà en compte el seu 
suggeriment quan redacti la proposta de distribució del pressupost de funcionament  dels estudis 
de màster. 
 
A les 11:30 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


